
عاملان انتشار آگهی فروش سؤالات 
کنکور دستگیر شدند

جانش��ین فرمانده انتظامی تهران بزرگ از دستگیری ۳ 
نفر از عاملان انتشار آگهی کذب فروش سوالات کنکور ۹۹ 
در فضای مجازی خبر داد. سردار حمید هداوند در تشریح 
جزئیات این خبر گفت: مأموران پلیس امنیت عمومی تهران 
بزرگ با بهره گیری از قابلیت  های نرم  افزاری و سخت  افزاری، 
پروفایلی را در شبکه  اجتماعی تلگرام شناسایی کردند که 
آگهی فروش سوالات کنکور ۹۹ را منتشر کرده بود. وی افزود: 
با توجه به اهمیت موضوع، پس از بررسی  های کارشناسانه 
و انجام هماهنگی های لازم، پرونده مقدماتی تشکیل شد و 
رسیدگی به آن در دستور کار ماموران این پلیس قرار گرفت.
وی در ادامه گفت: با بررسی صفحه تلگرامی متهمان و 
اقدامات تخصصی و پلیسی صورت گرفته توسط کارشناسان 
این پلیس، مشخص شد این افراد با استفاده از بستر شبکه 
 اجتماعی تلگرام، با ایجاد کانالی جعلی اقدام به انتشار آگهی 
فروش سوالات کنکور در فضای مجازی با قیمت های گزاف 
کرده اند. به گفته سردار هداوند، متهمان پس از دستگیری 
ابتدا س��عی در گمراه کردن و فریب پلیس را داشتند که با 
هوش��یاری کارشناسان پلیس امنیت عمومی تهران لب به 
سخن گشودند و به بزه ارتکابی اعتراف و انگیزه خود را کسب 
منفعت مالی بیان کردند. وی با اشاره به اینکه متهمان برای در 
اختیار گذاشتن سوالات، مبلغی بیش از یک میلیارد ریال در 
نظر گرفته بودند، تصریح کرد: بدین ترتیب با تکمیل پرونده، 
متهمان برای ادامه سیر مراحل قضایی به دادسرا ارسال شدند.

 پل های عابر پیاده تبدیل
 به تونل وحشت شده اند

س��خنگوی شورای ش��هر تهران با اشاره به اینکه نصب 
تابلوهای تبلیغاتی روی پل های عابر پیاده این پل ها را برای 
عبور بانوان ناایمن کرده است، گفت: برخی تعبیر تونل وحشت 

را درباره این پل ها به کار می برند.
علی اعطا در جلسه دویست و سی  و دوم این شورا با اشاره 
به نصب تابلوهای تبلیغاتی تعبیه شده روی پل های عابر پیاده 
گفت: این پل ها با وجود این تابلوهای تبلیغاتی ناایمن شده اند.
وی در ادامه افزود: برخی تعبیر تونل وحشت را درباره این 
پل ها به کار می برند، چون این پل ها امن نیستند و امکان آزار 
در آنها وجود دارد. سخنگوی شورای شهر خطاب به شهردار 
تهران گفت: نیاز است شهرداری درباره وضعیت پل و ضوابط 
حاک��م توضیح دهد تا نتیجه ای جهت رضایت مندی بویژه 

بانوان داشته باشد.

لزوم تعیین وضعیت خدمتی داوطلبان 
آزمون کارشناسی ارشد و دکتری

رئیس س��ازمان وظیفه عمومی نی��روی انتظامی گفت: 
مشمولان فارغ التحصیل دانشگاهی که سال ۹۸ فارغ التحصیل 
شده و برای شرکت در آزمون های کارشناسی ارشد و دکتری 
سال ۹۹ مهلت معرفی دریافت کرده اند، باید در اسرع وقت 
از طریق دفاتر پلیس +10 نسبت به تعیین تکلیف خدمت 
خود اقدام کنند. سردار تقی مهری در حاشیه مراسم اعزام 
مشمولان شهریورماه به مراکز آموزش نیروهای مسلح، اظهار 
کرد: به دلیل ش��یوع ویروس کرون��ا و رعایت پروتکل های 
بهداشتی، تاریخ اجرای آزمون های سراسری کارشناسی ارشد 
و دکترا با تعویق مواجه شد که در این راستا سازمان وظیفه 
عمومی ناجا با هماهنگی ستادکل نیروهای مسلح به منظور 
کاهش دغدغه مشمولان و خانواده های آنان، افزایش مهلت 
معرفی مشمولان فارغ التحصیل سال 1۳۹۸ را در دستور کار 
قرار داد و شرایطی را برای تسهیل شرکت در آزمون فراهم 
کرد که با برگزاری این آزمون ها، شرایط اعزام به خدمت این 

افراد مهیا شده است. 

هر جا لازم باشد کلاس های حضوری 
برگزار می شود

وزیر آموزش وپرورش با اشاره به آغاز سال تحصیلی جدید، 
گفت: بر اساس مصوبه ستاد ملی مدیریت کرونا، آغاز سال 
تحصیلی را از 1۵ شهریور اعلام اما کیفیت سال تحصیلی را 
به پروتکل های اعلامی وزارت بهداشت منوط کرده ایم. محسن 
حاجی میرزایی افزود: هر جا که اجازه داشته باشیم کلاس ها 
را حضوری برگزار می کنیم و هر جا نیاز باشد دانش آموزان را 
تقسیم بندی می کنیم و جاهایی که امکان برگزاری کلاس های 
حضوری نباشد، در بستر مجازی که فراهم کرده ایم، کلاس ها 
ارائه می شود. وی ادامه داد: در شرایط متنوع با انتخاب یک 
روش، امکان پاسخگویی به همه نیازها وجود نداشت، تجربه ای 
داخلی یا جهانی نیز در این زمینه وجود نداش��ت و راه حل 
انحصاری ارائه نشده بود، بنابراین ناگزیر بودیم از راه حل های 
متنوعی از جمله تلویزیون، فضای مجازی و... استفاده کنیم 
و با راه اندازی شبکه آموزشی دانش آموزان، ارتباطات را برقرار 

و آموزش ها را ارائه کردیم. 
وزیر آموزش وپرورش اظهار کرد: مدارس کم جمعیتی در 
استان های محروم داشتیم که امکان آموزش های حضوری 
وجود داش��ت و در 11 اس��تان این روش را اجرا کردیم. در 
برگزاری امتحانات با هدف رعایت پروتکل های بهداشتی، تنها 
آزمون 2 درس را حضوری و بقیه را به ش��کل غیرحضوری 
برگزار کردیم، البته به  واسطه اهمیت آن 2 درس در بحث 
هدایت تحصیلی، آنها را حضوری برگزار کردیم. وی ادامه داد: 
برگزاری امتحانات حضوری با نظارت همکاران وزارت بهداشت 
و رعایت کامل پروتکل ها انجام شد و مدیران حوزه ستادی 
آموزش وپرورش دائما از حوزه های امتحانی بازدید می کردند.

 تجمع مقابل شورای شهر تهران
به  دلیل بی توجهی شهرداری به محرم

جمعی از شهروندان تهرانی به دلیل بی توجهی شهرداری 
تهران در فضاس��ازی محیط شهری متناسب با ماه محرم، 
مقابل شورای شهر تهران تجمع کردند. به گزارش تسنیم، 
در پی بی توجهی مدیریت ش��هری نس��بت به آماده سازی 
پایتخت در ایام محرم و همچنین تذکرات پی درپی، دیروز 
صبح جمعی از شهروندان تهرانی مقابل ساختمان شورای 
شهر تهران به دلیل عدم توجه مدیریت شهری به ایام محرم 
تجمع کردند. تجمع کنندگان با در دست داشتن پلاکاردهایی 
از جمله »ملت امام حسینیم؛ بوی محرم در شهر نمی وزد 
و... نس��بت به بی توجهی شهرداری تهران در امر فضاسازی 
محیطی پایتخت در ارتباط با ماه محرم واکنش نشان دادند.

اخبار

اجتماعی

 گروه اجتماعی: بررسی آماری کرونا در کشور نشان می دهد روند 
ابتلا و فوتی های ناش��ی از این بیماری در روزهای اخیر نسبت به 
ابتدای تابستان باثبات شده و تغییرات مختصری یافته است اما دیروز 
سخنگوی وزارت بهداشت اعلام کرد برای دومین روز متوالی تعداد 

قربانیان افزایشی بود.
به گزارش »وطن  امروز«، دیروز تعداد فوتی های روزانه 141 مورد 
گزارش شد که نسبت به روز شنبه افزایش نشان می دهد. شمار 
قربانیان در روز شنبه 126  نفر و روز جمعه 112 نفر اعلام شده بود 
اما  تعداد جان باختگان دیروز نشان می دهد که نوسان آماری کرونا 
قرار نیست پایان یابد. کمیته اپیدمیولوژی بیماری »کووید-1۹« 
وزارت بهداشت در این باره آمارهای جالبی ارائه و تاکید کرد تنها 

راه مقابله با کرونا فعلا رعایت پروتکل های بهداشتی است.
در گزارش این کمیته، استان ها بر اساس میزان بروز تجمعی 
موارد بیماری به ۳ دسته پر گزارش، با گزارش متوسط و با گزارش 
پایین تقسیم شده اند و روند بیماری در آنها در جدول و نمودارهای 
مرتبط مورد بررسی قرار گرفته است. درباره استان های با بروز کم، 
تغییرات کم در داده ها می تواند تغییرات سریعی در شاخص ها ایجاد 
کند، از این رو تفسیر داده های این استان ها سخت تر بوده و با عدم 
اطمینان بیش��تری همراه است. تحلیل بر اساس این شاخص ها، 
احتمالی بوده و انتظار است تیم کمیته اپیدمیولوژی استان ها همراه با 
سایر شاخص ها و تحلیل های دقیق تر، شواهد بهتری از روند اپیدمی 

در استان ها و دانشگاه های علوم پزشکی کشور ارائه کنند.
تحلیل روند بیماری در هفته منتهی به ۳۱ مردادماه ■

بنا بر اعلام کمیته اپیدمیولوژی بیماری کرونا، در روند کشوری 
بیماری، هر چند موارد ابتلا و مرگ نس��بتا بالاس��ت اما ثبات و 
تغییرات مختصر دیده می شود. روند ثبات با تغییرات مختصری در 
۷ استان هرمزگان، بوشهر، فارس، اردبیل، سیستان و بلوچستان، قم 
و گیلان مشاهده می شود. تصور می شود در 2 استان خوزستان و 
یزد روند ثبات با تغییرات مختصر صعودی و در 2 استان کرمان 
و همدان روند ثبات با تغییرات مختصر نزولی وجود داشته باشد. 
روند صعودی یا شروع پیک در ۷ استان اصفهان، آذربایجان شرقی، 
سمنان، البرز، قزوین، تهران و کهگیلویه و بویراحمد دیده می شود. 
در 2 استان زنجان و خراسان شمالی روند نزولی مشاهده می شود. 
در 11 استان ایلام، لرستان، کرمانشاه، کردستان، آذربایجان غربی، 
مازندران، مرکزی، چهارمحال و بختیاری، خراسان رضوی، گلستان و 
خراسان جنوبی ناسازگاری داده ها اجازه تحلیل درستی از وضعیت 
اپیدمی را نمی دهد. باید مدنظر داشت که یک استان می تواند چندین 

پیک منحنی را تجربه کند.
۱۰۲۰۰ تهرانی از ابتدای کرونا تا امروز جان باخته اند ■

عضو ش��ورای اس��لامی ش��هر تهران اظهار داش��ت: نیمی از 
جان باختگان کرونا تهرانی بوده اند. 

 ناهید خداکرمی در تذکری پیش از دستور، درباره شیوع بیماری 
کرونا گفت: وضعیت کشور را در حال ملاحظه داریم و تا دیروز و در 
عرض 6 ماه در کل تهران 10 هزار و 200 نفر جان باخته اند. برای 
مثال در روز جمعه مرگ بچه ای ۸ ساله را شاهد بودیم که اتفاقا 

پدر و مادرش هم پزشک بودند. 
وی اف��زود: ل��ذا از هموطنان می خواهیم نس��بت ب��ه اجرای 
فاصله گذاری اجتماعی و استفاده از ماسک و شست و  شوی دست ها 
پیگیری ویژه داشته باشند. از شهرداری هم می خواهیم تا نسبت به 
اجرای صحیح فاصله گذاری دقت لازم را داشته باشد و شعار »هر 

خانه یک حسینیه« را پیگیری کند. 
عضو شورای اسلامی شهر تهران گفت: هر چند عملکرد سازمان 
زیباسازی در نصب بیلبوردهای هشداردهی خوب بوده است اما جا 

داشت در سطح محلات و مناطق در قالب بیلبوردهایی، پروتکل های 
بهداشتی را به مردم یادآوری می کردند. 

آمار بالای ابتلای کادر درمان به کرونا در ایران ■
وضعیت کرونا در پایتخت بحرانی است و فرمانده ستاد مقابله 
با کرونا در کلانشهر تهران اعلام کرده کادر درمان در کشور دچار 

فرسودگی شده است. 
علیرضا زالی، معدل میزان ابتلای کادر درمان در ایران به ویروس 
کرونا را نسبت به استاندارد جهانی بالا دانست و گفت: آمار تطبیقی 
نشان می دهد ایران، آمریکا و روسیه ۳ کشوری هستند که از نظر قدر 
مطلق ابتلا، میزان ابتلای کادر درمان در این کشورها بالاتر است. 
وی افزود: در پیک اول که شروع بیماری بود، تجهیزات حفاظتی 
به اندازه مکفی در بیمارس��تان ها توزیع نشده بود، طبیعتا جامعه 
پزشکی هم آموزش های لازم را در زمینه مقابله با اپیدمی و نحوه 
ابتلا به بیماری و حفاظت عمومی ندیده بودند اما در حال حاضر به 
رغم اینکه وسایل حفاظت فردی در دسترس است و آموزش های 
لازم دیده شده و تجربه گروه های پزشکی هم افزایش پیدا کرده 

است اما میزان ابتلا به چند دلیل بالاتر است. 
زالی ادامه داد: مهم ترین دلیلش این است که فرآیند خستگی 
مزمن تیم پزشکی که یک مساله غیرقابل اجتناب است، موجب 
شده س��طح دفاعی و ایمنی آنها کاهش پیدا کند. طبیعتا وقتی 
افراد خسته تر می شوند و انگیزه های شان کمرنگ می شود، از نظر 
سیستم ایمنی بدن در معرض خطر بیشتری قرار می گیرند. سطح 
بالای خستگی و فرسایشی بودن بیماری »کووید-  1۹« موجب شده 
انگیزه های افراد برای استفاده از وسایل حفاظتی کاهش پیدا کند. 
وی اف��زود: مطالعه میدانی در ۳ دانش��گاه علوم پزش��کی در 
تهران نش��ان می دهد 2۳ درصد گروه های پرستاری و پشتیبانی 
بیمارس��تان ها به رغم وجود وسایل حفاظتی در مراکز درمانی به 
اندازه کافی از این وسایل استفاده نکرده بودند. در جامعه پزشکی 
این عدد حدود 12 تا 1۸ درصد اس��ت؛ به این دلیل که پوشیدن 
لباس های کاور در فضای گرم و با تهویه نامناس��ب بیمارستان ها 
کاری س��خت اس��ت. زالی با تاکید بر اینکه فرآیند جذب نیروی 
انسانی در حوزه بهداشت و درمان باید مورد توجه قرار بگیرد، ادامه 
داد: ما تنها دستگاهی هستیم که متاسفانه بخش زیادی از درآمد 
پرسنل مورد  نیاز را باید از منابع غیردولتی پرداخت کنیم. در تهران 
نزدیک به 2۵ تا ۳0 درصد نیروهای شاغل مجموعه بیمارستان های 
ما کس��انی هستند که بودجه دولتی و بند »و« برای آنها ترسیم 
نشده و بیمارستان ها برای رفع نیازهای شان مجبور شده اند از این 
نیروها استفاده کنند. این مساله فشار مضاعفی را به اقتصاد ضعیف 
و شکننده بیمارستان ها در سال های اخیر وارد کرده است. متاسفانه 
هیچ وقت کسی این موضوع را به طور جدی مورد توجه قرار نداده 
است که یک بار و برای همیشه تمام نیروهای بهداشتی- درمانی 

کشور مورد حمایت قرار بگیرند. 

تعداد جان باختگان کرونا مقداری  افزایشی شد

ونای پرنوسان! کر

بیانیه ۱۵۰۰ استاد برجسته پزشکی در حمایت از برگزاری عزاداری ایام محرم
جمعی از اساتید دانشگاه های علوم پزشکی درباره برگزاری عزاداری باشکوه حسینی امسال در عین رعایت پروتکل های بهداشتی، بیانیه ای صادر کردند.

در بخشی از بیانیه 1۵00 نفر از چهره های برجسته و اساتید دانشگاه های علوم پزشکی کشور آمده است: ما به عنوان جمعی از پزشکان و اعضای هیأت علمی دانشگاه های علوم پزشکی سراسر کشور، 
ضمن درخواست مجدد رعایت کامل تصمیمات ستاد ملی کرونا از سوی عزاداران و هیأت های حسینی، بر اقامه  هر چه باشکوه تر عزاداری  حسینی امسال به شکلی متفاوت و خلاقانه تأکید می نماییم.

دوشنبه ۳ شهریور ۱۳99
وطن امروز     شماره ۳۰۰7

گ�روه اجتماعی: قابل پیش بینی ترین 
انتخابات هیأت رئیس��ه ش��ورای شهر 
تهران هم با حاشیه همراه بود و در این میان محسن هاشمی 
برای چهارمین سال پیاپی به عنوان رئیس شورا انتخاب شد. 
به گزارش »وطن امروز«، محسن هاشمی تک  کاندیدای 
ریاست شورای شهر تهران، 1۸ رای از 20 رای ممکن اعضا 
را به دست آورد تا همچنان در راس شورای پایتخت بماند، 
البته محمدجواد حق ش��ناس یکی دیگر از اعضای ش��ورای 
ش��هر اعلام کرد با یک پیامک از کاندیداتوری ریاست شورا 

انصراف داده است. 
حق شناس در این باره گفت: بنده تا الان کاندیدای ریاست 
شورای شهر تهران بودم، چرا که معتقد هستم مدیریت شهری 
و شورای شهر تهران نیاز به خون جدیدی برای ادامه کار دارد 
اما لحظاتی پیش پیامکی از سوی یکی از بزرگان اصلاح طلب 
برای من ارسال ش��د مبنی بر انصراف بنده از کاندیداتوری 
ریاس��ت شورای شهر تهران و بر همین اساس بنده انصراف 

خود را در این انتخابات اعلام کردم. 
با این وجود محسن هاشمی با رای ۹0 درصدی اعضای 

شورا بر کرسی ریاست نشست تا اظهارات حاشیه ای حق شناس 
را کسی جدی نگیرد. 

محسن هاشمی در حاشیه جلسه شورای شهر در پاسخ به 

اینکه حق شناس گفته است بزرگان اصلاحات از وی به صورت 
تلفنی خواسته اند در انتخابات هیأت رئیسه شرکت نکند و اینکه 
چرا باید از بیرون شورا برای آن تصمیم گرفته شود، گفت: من 

از این موضوع اطلاعی ندارم ولی می دانم آقای حق شناس این 
لیاقت را داشتند در انتخابات حضور پیدا کنند و از خودشان 
بپرسید علت عدم حضورشان چه بود. فکر می کنم می توانستند 
حضور پیدا کنند و خودشان نخواستند، درباره این موضوع از 

خودشان بپرسید. 
وی در پاسخ به این سوال که چرا از بیرون شورا برای عدم 
حضور وی تصمیم گیری شد، افزود: این تصمیم گیری نیست، 
توصیه است، در مذهب ما هم مشورت هست هم استخاره، 

اسمش را توصیه و دخالت نگذارید.
در این انتخابات همچنین سیدابراهیم امینی به عنوان تنها 
کاندیدای نایب رئیسی در این دوره شرکت کرد و با کسب 16 
رأی از 1۸ رأی اخذ شده به عنوان نایب رئیس شورای شهر 
تهران باقی ماند. در ادامه نیز رأی گیری برای انتخاب 2 منشی 
هیأت رئیسه برگزار شد. در این رقابت که زهرا نژادبهرام، الهام 
فخاری و سید آرش میلانی برای کسب این سمت رقابت کردند، 
در نهایت زهرا نژادبهرام با کس��ب 1۳ رأی و آرش میلانی با 
کسب 12 رأی به عنوان 2 منشی هیأت رئیسه شورای شهر 

تهران انتخاب شدند. 

گروه اجتماع�ی: گزارش »وطن امروز« از 
وضعیت نامناسب آب شرب در شهر بیرم 
اس��تان فارس، واکنش شرکت آب و فاضلاب استان فارس را در 
پی داشت. »وطن امروز« 2۷ مردادماه گزارشی با عنوان »غیزانیه 
فارس را دریابید« منتشر و در آن از آغاز فعالیت کمپین ها برای 
رسیدگی به مشکل آب و فاضلاب شهر بیرم از توابع شهرستان 
لارس��تان خبر داد، حالا شرکت آب و فاضلاب فارس در جوابیه 
خود بروز مشکل آب شرب در این منطقه را از بیخ و بن تکذیب 
کرده است. در واقع این شرکت اعلام کرده این شهر هیچ مشکلی  
ندارد و همه چیز آرام است! این در حالی است که حتی مسؤولان 
شهرستان و استان به وجود مشکل آب شرب اذعان کرده و بارها 
وعده رسیدگی به مشکل را  داده اند. شرکت آب و فاضلاب فارس 
گویا چشم بینا برای دیدن مشکلات این منطقه ندارد و اگر با همین 
دست فرمان به وظایف خود عمل کند باید شاهد مشکلات بیشتر 

در سطح استان باشیم. در زیر جوابیه این شرکت را می خوانید.
»در پی انتشار برخی ادعاهای کذب درخصوص وضعیت آب 
شرب شهر بیرم، مدیر روابط عمومی شرکت آبفای فارس روند 
آبرسانی به شهروندان شهر بیرم را عادی دانست و وضعیت آب 

شرب این شهر را از نظر کمی و کیفی مطلوب توصیف نمود. 
در پی انتش��ار مطالبی خلاف واق��ع در برخی خبرگزاری ها 

و س��ایت های خبری، مبنی بر 
وجود مش��کلات کمی و کیفی 
در آب شرب شهر بیرم، سیدعلی 
خلیل��ی، مدی��ر روابط عمومی 
ش��رکت آبفای استان فارس به 
این موضوع واکنش نش��ان داد 
و اظهار داش��ت: وضعیت کمی 
و کیفی آب شرب شهر بیرم در 
وضعیت بسیار خوب و مطلوبی 

است. وی در همین خصوص تصریح کرد: وضعیت آب شهر بیرم 
در حال حاضر از محل سه حلقه چاه آب شرب تامین می گردد 
و در تابس��تان سال جاری که فصل گرما و ماه های اوج مصرف 
آب می باشد، تاکنون از نظر کمیت در مضیقه نبوده و با کمبودی 
در حوزه تأمین آب مواجه نگردیده ایم. خلیلی افت فشار آب در 
برخی مناطق را که ناش��ی از پیک مصرف روزانه اس��ت بسیار 
طبیعی دانس��ت و اذعان داش��ت: در شهر گرمسیری بیرم تنها 

در بعضی از ساعات شبانه روز به 
علت اوج مصرف با افت محدود 
فشار آب مواجه می شویم که این 
مورد بس��یار طبیعی و در دیگر 
شهرهای اس��تان نیز معمول و 
قابل پیش بینی است. وی ادامه 
داد: در همین راس��تا برآنیم تا 
با بهره ب��رداری مج��دد از چاه 
شماره 4 شهر بیرم که در حال 
کف شکنی می باشد، افت فش��ار آب در برخی از نواحی شهر را 
مرتفع کنیم. گزارش روابط عمومی ش��رکت آبفا فارس حاکی 
است مدیر روابط عمومی این شرکت در ادامه بیان داشت: از نظر 
تامین کیفی و بهداشتی آب شرب شهر بیرم نیز، شبکه آب شرب 
ش��هر با 2 دستگاه کلرزن گازی گندزدایی می شود و همچنین 
به صورت ماهانه، آب چاه ها، مخازن و شبکه شهر نمونه برداری 
و توس��ط آزمایش��گاه امور آبفای لارستان مورد آزمایش کیفی 

قرار می گیرد که خوشبختانه تاکنون هیچ گونه گزارشی مبنی 
بر آلودگی آب این ش��هر واصل نش��ده است. همچنین شبکه 
بهداشت بیرم نیز به صورت ماهانه از آب شرب بیرم نمونه برداری 
و آزمای��ش انجام می دهد و گزارش و نتایج تمام این آزمایش ها 
در اداره آبفای شهر بیرم موجود می باشد. بنا بر همین گزارش، 
سیدعلی خلیلی در بخش دیگری از پاسخ خود با اشاره به وضعیت 
آب شیرین کن های موجود در این شهر آورده است: در حال حاضر 
بخش بیرم دارای ۳ دستگاه آب شیرین کن است که 2 دستگاه 
آن متعلق به بخش خصوصی و یک دستگاه نیز متعلق به اداره 
آبفای شهر بیرم می باشد که همه این آب شیرین کن ها فعال بوده 
و در حال بهره برداری می باشند. وی  افزود: از آب شیرین کن های 
خصوصی یک دستگاه در روستای کریشکی واقع در ۵ کیلومتری 
شهر بیرم با تولید روزانه 60 مترمکعب و یک دستگاه نیز در شهر 
بیرم با تولید روزانه 120 مترمکعب در حال خدمات دهی به مردم 
شریف بخش بیرم می باشند. همچنین آب شیرین کن اداره آبفای 
بیرم در روستای بالاده در فاصله ۵ کیلومتری از شهر بیرم نصب 
گردیده است. این آب شیرین کن روزانه ۳0 مترمکعب تولید آب 
دارد که با نرخ آب بهای مصوب و با نظارت اداره آبفا، آب شرب 
ش��یرین در اختیار شهروندان بیرم و ساکنان روستاهای بخش 

بیرم قرار می دهد«.

نتیجه انتخابات هیأت رئیسه شورای شهر تهران  بیرون از شورا تعیین شد؛ هاشمی رئیس ماند  

پیامک  پدرخوانده!
حق شناس: یکی از بزرگان اصلاح طلب پیامک داد از کاندیداتوری ریاست شورا انصراف دهم

واکنش  شرکت آب و فاضلاب استان فارس به گزارش »وطن امروز«

چشم بسته شرکت آب و فاضلاب  بر  مشکلات غیزانیه فارس 

شورا

جوابیه

آمار مبتلایان، فوتی ها، بستری شدگان و بهبودیافتگان کرونا در چند هفته اخیر
تعداد بهبودیافتگانمیزان بستری روزانهتعداد فوتی هاتعداد مبتلایانروز

۱6۲6۳4۱74۱۰۳4۲77.46۳ مرداد

۱7۲4۵۰۱۵6۱۱4۵۲79.7۲4 مرداد

۱8۲۱۲۵۱۳۲۱۰49۲8۲.۱۲۲ مرداد

۱9۲۰۲۰۱6۳96۱۲84.۳7۱ مرداد

۲۰۲۱۳۲۱89۱۰67۲86.64۲ مرداد

۲۱۲۲4۵۱84۱۲69۲88.6۲۰ مرداد
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۳۱۲۲۰6۱۱۲۱۰7۱۳۰۵.866 مرداد

۲۰۲8۱۲67۰7۳۰7.7۰۲اول شهریور

۲۲۱۱۳۱4۱88۲۳۰9.464 شهریور

    واکنش هاشمی به حذف کلمه اسلامی: مشکوک است     
نصب تابلوی جدید در میدان جمهوری اسلامی تهران و حذف کلمه اسلامی در آن تابلو، انتقادات بسیاری را برانگیخت 
و رئیس شورای شهر آن را مشکوک خواند. محسن هاشمی در حاشیه جلسه شورای شهر در واکنش به حذف کلمه 
»اس�لامی« از تابلوی میدان جمهوری، گفت: این موضوع مانند حذف نام ش�هید از برخی از تابلوهای سطح شهر علیه 
شورای شهر و شهرداری جنجال نادرست ایجاد کرده و درباره تابلوهای قبلی مشخص شد این قضیه سابقه داشته است. 
وی افزود: بر اساس تحقیقی که انجام داده ام، حذف کلمه »اسلامی« از تابلوی میدان جمهوری مربوط به سال های 9۰ و 9۱ 
بوده و نه تنها این تابلو بلکه بسیاری از تابلوهای دیگر نیز نام اسلامی در کنار جمهوری ندارد. رئیس شورای شهر تهران 
تأکید کرد: در حال حاضر در حال انجام تحقیقات بیشتر هستیم تا مشخص شود تابلو را چه کسانی و چه زمانی با این 
عنوان نصب کرده اند ولی از ۱۰ سال پیش سابقه داشته است که کلمه اسلامی از برخی تابلوها حذف شده باشد. هاشمی 
گفت: نمی دانم این قضیه عمدی بوده یا نه و اکنون هم آن را تحلیل نمی کنم ولی نباید دنبال مقصر باشیم. نمی توانم تأیید 
کنم این تابلو در زمان کنونی نصب شده است. قیافه این تابلو مشکوک است و اصلا شبیه تابلوهای دیگر شهر نیست. 
وی درباره ارتباط میان بدنه دولت و شهرداری گفت: یکی از وظایف شورا ترمیم این رابطه است و تلاشم این است این 
رابطه خدشه دار شده را ترمیم کنم. هاشمی از روحانی و جهانگیری خواست این اجازه را بدهند که این رابطه ترمیم شود. 


